

1976-77, c. 28,  
s. 49(1)

16. Part II of the said Act is repealed and the following substituted therefor:

“PART II

ROYAL CANADIAN MOUNTED  
POLICE EXTERNAL REVIEW  
COMMITTEE

*Establishment and Organization of  
Committee*

25. (1) There is hereby established a committee, to be known as the Royal Canadian Mounted Police External Review Committee, consisting of a Chairman, a Vice-Chairman and not more than three other members, to be appointed by the Governor in Council.

(2) The Committee Chairman is a full-time member of the Committee and the other members may be appointed as full-time or part-time members of the Committee.

(3) Each member of the Committee shall be appointed to hold office during good behaviour for a term not exceeding five years but may be removed for cause at any time by the Governor in Council.

(4) A member of the Committee is eligible for re-appointment on the expiration of his term of office.

(5) No member of the Force is eligible to be appointed or to continue as a member of the Committee.

(6) Each full-time member of the Committee is entitled to be paid such salary in connection with the work of the Committee as may be approved by the Governor in Council.

(7) Each part-time member of the Committee is entitled to be paid such fees in connection with the work of the Committee as may be approved by the Governor in Council.

(8) Each member of the Committee is entitled to be paid reasonable travel and living expenses incurred by him while

Committee established

Full or part-time

Tenure of office

Re-appointment

Eligibility

Salary of full-time members

Fees of part-time members

Expenses

16. La partie II de ladite loi est abrogée et remplacée par ce qui suit :

1976-77, c. 28,  
par. 49(1)

«PARTIE II

COMITÉ EXTERNE D'EXAMEN DE LA  
GENDARMERIE ROYALE DU  
CANADA

*Constitution et organisation du comité*

25. (1) Est constitué le comité externe d'examen de la Gendarmerie royale du Canada, composé d'au plus cinq membres, dont le président et un vice-président, nommés par le gouverneur en conseil.

(2) Le président est un membre à plein temps du comité. Les autres membres peuvent être nommés à temps plein ou à temps partiel.

(3) Les membres du comité sont nommés à titre inamovible pour un mandat d'au plus cinq ans, sous réserve de révocation par le gouverneur en conseil pour motif valable.

(4) Les membres du comité peuvent recevoir un nouveau mandat.

(5) Aucun membre de la Gendarmerie ne peut faire partie du comité.

(6) Les membres à plein temps du comité reçoivent, pour leur participation aux travaux du comité, le traitement approuvé par le gouverneur en conseil.

(7) Les membres à temps partiel du comité reçoivent, pour leur participation aux travaux du comité, les honoraires approuvés par le gouverneur en conseil.

(8) Les membres du comité ont droit aux frais de déplacement et de séjour entraînés par l'accomplissement, hors de

Constitution du comité

Temps plein ou temps partiel

Mandat

Nouveau mandat

Admissibilité

Traitement des membres à plein temps

Honoraires des membres à temps partiel

Indemnités